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Rada Miasta w Myszkowie 
Sesja Rady Miasta w Myszkowie 

 

Protokół nr LXI/23 

 

LXI Sesja w dniu 13 kwietnia 2023r.  

Obrady rozpoczęto 13 kwietnia 2023r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:17 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Magdalena Balwierz 

2. Daniel Borek 

3. Robert Czerwik 

4. Elżbieta Doroszuk 

5. Sławomir Dymczyk 

6. Andrzej Giewon 

7. Beata Jakubiec-Bartnik 

8. Sławomir Jałowiec 

9. Zofia Jastrzębska 

10. Norbert Jęczalik 

11. Dominik Lech 

12. Beata Pochodnia 

13. Małgorzata Skinder 

14. Halina Skorek - Kawka 

15. Iwona Skotniczna 

16. Tomasz Szlenk 

17. Jacek Trynda 

18. Jerzy Woszczyk 

19. Adam Zaczkowski 

20. Tomasz Załęcki 

21. Ewa Ziajska – Łazaj 

Ponadto w sesji wzięli udział: 

1.Burmistrz Miasta Myszkowa-p.Włodzimierz Żak 

2.Zastępca Burmistrza Miasta - p.Iwona Franelak. 

3.Kierownicy wydziałów UM. 

4. Zaproszeni goście. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o podpisaniu protokołu z sesji RM z dnia 

2 marca 2023r. oraz o uwagach wniesionych przez radnych. 
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4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z realizacji Programu Pomocy dla Rodzin Wielodzietnych pn.: „Nasza Duża 

Rodzina”. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myszków, 

b) zmian w budżecie miasta Myszkowa na rok 2023, 

c) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy Myszków na 2023r. dla powiatu 

Myszkowskiego na dofinansowanie kosztów czyszczenia separatorów oraz kosztów 

wykonania analiz próbek ścieków oczyszczonych oraz próbek wody oczyszczonej, 

d) zmiany uchwały nr XXXVI/227/21 Rady Miasta w Myszkowie z dnia 1 kwietnia 2021r. 

w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Myszków, 

e) przyjęcia "Programu Usuwania Azbestu z terenu Gminy Myszków", 

f) uchwalenia "Programu ochrony środowiska dla Gminy Myszków na lata 2023-2026 

z perspektywą do 2030 roku", 

g) zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków, położonym na terenie miasta Myszków, w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków, 

h) przekazania według właściwości petycji dotyczącej zwiększenia świadomości prawnej na 

temat transplantacji wśród lokalnej społeczności, 

i) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Myszkowie obręb Będusz, 

j) przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie. 

7. Informacja na temat interpelacji złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym. 

8. Wnioski i oświadczenia radnych. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do punktu 1.  

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  
 

LXI sesję Rady Miasta w Myszkowie otworzył i prowadził przewodniczący Rady Miasta 

w Myszkowie pan Jerzy Woszczyk. Poinformował, iż zgodnie z ustawą o dostępnie do 

informacji publicznej, posiedzenia kolegialnych organów władzy publicznej pochodzących 

z powszechnych wyborów są jawne i dostępne. Zgodnie z art.20 ust.1 b ustawy o samorządzie 

gminnym, obrady Rady Miasta są transmitowane i utrwalana za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej 

Gminy Myszków. Administratorem Państwa danych jest Burmistrz Myszkowa. Pełna 

klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych uczestników obrad 

została podana do publicznej wiadomości. Przypominam, że podczas obrad Rady Miasta 

obowiązuje przestrzeganie zasad ochrony danych osobowych zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa.  

 
Przewodniczący Rady Miasta powitał wszystkie osoby biorące udział w posiedzeniu. Poprosił 

radnych o naciśnięcie przycisku kworum w celu sprawdzenia obecności oraz o zapisanie 

wyniku. Udział w posiedzeniu potwierdziło 18 radnych. Przewodniczący Rady Miasta 

poinformował, że podejmowane uchwały będą prawomocne. Przedstawił porządek 

posiedzenia. 
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Do punktu 2.  

Ustalenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wszyscy radni otrzymali porządek obrad. 

Zapytał czy są pytania lub uwagi do porządku obrad? 

Radni nie zgłosili pytań i uwag. 

 

Do punktu 3.  

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o podpisaniu protokołu z sesji RM z dnia 2 

marca 2023r. oraz o uwagach wniesionych przez radnych.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół z sesji z dnia 2.03.2023r. został 

podpisany. Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

 

Do punktu 4. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym od 2.03.2022r. do 13.04.2023r. (sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 

 

Radna p.Halina Skorek-Kawka powiedziała, że na ostatniej sesji zgłaszała prośbę do pana 

burmistrza o remont chodnika przy szkole podstawowej nr 3 oraz remont chodników przy 

ulicy Kościuszki, począwszy tutaj od urzędu miasta oraz przy Placu Dworcowym. Dzisiaj 

pytam pana burmistrza, jak wygląda sytuacja z tymi remontami na dzień dzisiejszy, czy będą 

wykonane te remonty i w jakim przypuszczalnie terminie? 

Radna p.Beata Pochodnia powiedziała, że w nawiązaniu do informacji o zmianie rozkładu 

jazdy autobusów, w tym linii nr 4, zgłaszała problem, który powstał. Jest takie kurs 17:54 

z ulicy Sikorka, w zasadzie do Mrzygłodu tylko. Ponieważ autobus jadący bodajże 

z Jaworznika przez Plac Dworcowy do Mrzygłodu, na Sikorkę, z powrotem wracając dowozi 

mieszkańców tylko do rynku i tam mieszkańcy muszą wysiąść, jakby dla mieszkańców bieg 

autobusu się kończy, natomiast sam autobus dalej dojeżdża do Placu Dworcowego. Pisemnie 

zwróciłam się o informację do Związku czy jest taka możliwość, żeby mieszkańcy jednak 

mogli dojechać bez zatrzymywania się, bo rozumiem, że chodzi o szybką zmianę linii. 

W związku z tym bez takich przystanków po drodze od rynku aż do Placu Dworcowego, żeby 

od rynku do Placu Dworcowego jednak mieszkańcy mogli dojechać. Nie jest to jakaś nie 

wiadomo liczba duża tych mieszkańców, to nie będzie 20-30 osób, żeby tam dochodziło do 

opóźnień w związku z zakupem biletów, tylko będzie to kilka osób. Tym niemniej na pewno 

ułatwi to mieszkańcom życie. Bardzo bym prosiła pana burmistrza, żeby pan burmistrz 

podniósł tą sprawę na forum Związku, ponieważ z informacji, które ja otrzymałam wynika, że 

Związek nie dysponuje już środkami na dodatkowe wozokilometry. Tylko ja nie wiem, jakie 

dodatkowe, skoro ten autobus i tak do tego Placu Dworcowego dojeżdża. 

Radny p.Sławomir Jałowiec powiedział, że chciał zwrócić się w temacie dotyczącym 

sprawozdania i temacie dotyczącym wodociągów w ulicy Pawiej. Otóż zgłosili się do mnie 

mieszkańcy z tej ulicy i chcieli zapoznać się z projektem, który został wykonany, jest w tej 

chwili w urzędzie miasta, jest do wglądu. Ja ten projekt, poprosiłem o skserowanie 
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i skonsultowałem z mieszkańcami, którzy tam mieszkają przy tej ulicy. Ci mieszkańcy 

zgłaszają swoje uwagi i zastrzeżenia i chcą pana prosić panie burmistrzu o to, żeby pan 

uwzględnił te uwagi mieszkańców. W związku z powyższym zwracam się do pana 

o spotkanie po sesji, jeżeli będzie to możliwe i przekazanie panu tego z upoważnienia 

mieszkańców, jakie uwagi mieszkańcy do tego projektu wnoszą.  

Radny p.Adam Zaczkowski powiedział, że zada króciutkie pytanie dotyczące interpelacji, 

którą składał w okresie międzysesyjnym. Ona dotyczy osiedla Sucharskiego i otrzymałem 

odpowiedź od pana mecenasa. Ja chciałem zapytać pana burmistrza czy pan się z tą 

odpowiedzią zapoznał i czy by się pan podpisał pod wszystkimi stwierdzeniami, które są tam 

zawarte?  

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że ponieważ część pytań dotyczy kwestii, 

w których już trzykrotnie udzielał odpowiedzi, na niektóre z kolei pytania musi sprawdzić, 

przygotować. Na pierwsze trzy pytania odpowiem na piśmie, natomiast, jeżeli chodzi 

o pytanie czwarte. Pan radny zadał pytanie dotyczące sporu, jaki gmina miała ze wspólnotą 

przy ulicy Sucharskiego 34. Ponieważ jest ważny interes prawny gminy, żeby był chroniony, 

dlatego nie przypadkowo odpowiedź na tą pana interpelację, odpowiedział pan radca prawny, 

który tą sprawę doskonale zna. W całości ją znam i podpisuję się pod nią. 

Głosowano w sprawie: 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Magdalena Balwierz, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina 

Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam 

Zaczkowski, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zofia Jastrzębska, Tomasz Załęcki 

NIEOBECNI (3) 

Daniel Borek, Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik 

 

Do punktu 5.  

Sprawozdanie z realizacji Programu Pomocy dla Rodzin Wielodzietnych pn.: „Nasza 

Duża Rodzina”.  
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że na podstawie uchwały Nr XXIII/181/16 Rady 

Miasta w Myszkowie z dnia 1.09.2016r. w sprawie przyjęcia na terenie gminy Myszków 

Programu Pomocy dla Rodzin Wielodzietnych pod nazwą „Nasza Duża Rodzina”, burmistrz 

miasta przedstawia wyżej wymienione sprawozdanie radzie miasta. Sprawozdanie zostało 

zamieszczone w informatorze e-sesji w dniu 17.03. bieżącego roku. Czy są pytania do 

przedstawionego sprawozdania? 

Radna p.Elżbieta Doroszuk powiedziała, że  ma następujące pytania. W sprawozdaniu 

czytam, że mieszkańcy miasta Myszkowa składając wniosek o ogólnopolską kartę, mogą 
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równocześnie wnioskować o kartę gminną. Chciałam zapytać, gdzie można ten wniosek 

pozyskać, bo na stronie internetowej, na BIP-ie jest wniosek o przyznanie Karty Dużej 

Rodziny, natomiast nie znalazłam tam wniosku, jak założyć kartę Nasza Duża Rodzinna. 

Rozumiem, że mieszkaniec musiałby przyjść do konkretnego pokoju i ten wniosek wypełnić. 

Jest to chyba jakieś utrudnienie, bo mógłby sobie go wcześniej, w domu wydrukować. Drugie 

moje pytanie jest tego rodzaju. Mianowicie w informacji stoi, że 49 wniosków o przyznanie 

lokalnych kart Nasza Duża Rodzina w 2022 roku zostało złożonych i 13 wniosków to były 

wnioski o przedłużenie terminu ważności kart. Chciałam zapytać ile taka karta jest ważna 

i z czego to wynika, że osoby składają wnioski o przedłużenie terminu ważności? Jeszcze 

mam tu pewną wątpliwość. Mianowicie są wymienione podmioty, partnerzy, którzy są 

sponsorami, na podstawie współpracy z nimi można uzyskać rabat i czy to dotyczy tylko 

Naszej Dużej Rodziny czy też Karty Duża Rodzina, bo jeśli ktoś posiada jedynie Kartę Dużej 

Rodziny, to właśnie pytanie moje brzmi czy też może korzystać z tych ulg, które tu są 

wymienione, czy też musi założyć kartę Nasza Duża Rodzina? Właśnie czy mieszkańcy o tym 

wiedzą, bo tak, jak wspomniałam nie znalazłam wniosku o przyznanie tej karty? Moje 

ostatnie pytanie jest z tym wcześniejszym powiązane. Czym się różnią zniżki w takim razie 

Karty Dużej Rodziny? Ja wiem, że te zniżki są na terenie całego kraju, są wymienione na 

stronie internetowej, to wszystko rozumiem, ale w takim razie w naszym lokalnym 

środowisku myszkowskim czym różni się Karta Dużej Rodziny i z jakich zniżek można 

korzystać na jej podstawie od karty Nasza Duża Rodzina?  

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że to na co ewentualnie nie odpowie, to 

uzupełni pani radnej na piśmie. Jeżeli chodzi o pierwszą kwestie komunikatu, to ja się temu 

przyjrzę, bo faktycznie może być tak, że nieprecyzyjność tego komunikatu może powodować 

nieczytelność w komunikacji z mieszkańcami. U nas Kartą Dużej Rodziny zajmuje się 

wydział Spraw Obywatelskich. Są dwie karty. Różnica między kartami jest taka, że my 

wprowadziliśmy tą gminną kartę wcześniej niż rząd wyasygnował taki produkt. My budując 

w tej chwili program taki lojalnościowy, uzyskaliśmy zgodę firm lokalnych, które wyrażają 

zgodę na honorowanie Karty Dużej Rodziny, tej gminnej. Czyli to jest jakby dodatkowy 

bonus, posiadanie tej drugiej karty, oprócz karty wydawanej przez rząd, bo karta rządowa 

z kolei daje uprawnienia tak naprawdę nie tylko na terytorium naszego miasta. Jeżeli chodzi 

o ważność karty. Z tego co mi wiadomo, to ona dla rodziców jest bezterminowa, natomiast 

dla dzieci do okresu pełnoletniości, ale to jeszcze sprawdzę, żeby tutaj nie wprowadzić 

w błąd. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Pomocy dla Rodzin Wielodzietnych pn.: 

„Nasza Duża Rodzina”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Magdalena Balwierz, Robert Czerwik, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Zofia 

Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Elżbieta Doroszuk 
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BRAK GŁOSU (1) 

Sławomir Jałowiec 

NIEOBECNI (3) 

Daniel Borek, Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik 

 

Do punktu 6.  

Podjęcie uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że zanim przejdziemy do głosowania projektu 

uchwał na podstawie paragrafu 18 ustęp 2 punkt 6 załącznika nr 1 do statutu miasta 

Myszkowa zgłasza wniosek formalny o odstąpienie od czytania na dzisiejszej sesji projektów 

uchwał. Jednocześnie informuję, że wszystkie projekty uchwały oraz porządek dzisiejszej 

sesji są dostępne do wglądu dla mieszkańców na platformie e-sesji przeznaczonej dla 

mieszkańców na stronie myszkow.sesja.pl 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek Przewodniczącego Rady Miasta w Myszkowie dotyczący odstąpienia od czytania 

projektów uchwał. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata 

Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Daniel Borek, Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik 

 

a)Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Myszków. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 

Projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Finansów i Budżetu. Opinia komisji jest 

pozytywna. W dniu dzisiejszym wpłynęła autopoprawka złożona przez pana burmistrza 

miasta, dotycząca nazwy zadania. 

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak wyjaśnił, że do obu dokumentów, bo część jest 

w wieloletniej prognozie, a część jest w kwestiach związanych z budżetem, pragnie złożyć 

autopoprawkę składającą się z dwóch części. Pierwsza część dotyczy, żeby po stronie 

wydatków zwiększyć o kwotę 6 700 zł w paragrafie 75405- Komendy Powiatowe Policji 

i zwiększyć tą kwotę na zakup radiowozu. Po stronie przychodów zwiększyć plan o 6 700 zł 

ze środków wolnych. Druga zmiana wynika z mojej deklaracji w trakcie rozmów, które 

prowadziliśmy na komisji. Proponowałem państwu zmianę nazwy zadania dla ulicy 

Projektowanej, żeby nie pisać tam kanalizacji sanitarnej. Ponieważ państwo uzależnialiście 

swoje stanowisko, między innymi, od tej zmiany, wychodząc naprzeciw po prostu 

autopoprawka dotyczy tego, że jakby nie wprowadzam tej zmiany czyli nazwa zadania zostaje 

tak, jak została wprowadzona podczas głosowania nad budżetem. 



7 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myszków.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata 

Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Daniel Borek, Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik 

 

b)Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Myszkowa na rok 2023. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 

Projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Finansów i Budżetu. Opinia komisji jest 

pozytywna. W dniu 11.04 br. wpłynęła autopoprawka i w dniu dzisiejszym wpłynęła druga 

autopoprawka. Wyjaśnił to pan burmistrz przed chwilą, bo to jest powiązane. 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zadano pytań. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Myszkowa na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata 

Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Daniel Borek, Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik 

 

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że to trudne zmiany. Podziękował radnym 

za zrozumienie tych zmian. 

c)Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy Myszków 

na 2023r. dla powiatu Myszkowskiego na dofinansowanie kosztów czyszczenia 

separatorów oraz kosztów wykonania analiz próbek ścieków oczyszczonych oraz próbek 

wody oczyszczonej. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 
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Projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Finansów i Budżetu oraz Komisję Rozwoju, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście. Opinia komisji jest 

pozytywna. 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zadano pytań. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy Myszków na 

2023r. dla powiatu Myszkowskiego na dofinansowanie kosztów czyszczenia separatorów 

oraz kosztów wykonania analiz próbek ścieków oczyszczonych oraz próbek wody 

oczyszczonej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata 

Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Daniel Borek, Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik 

 

d)Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/227/21 Rady Miasta 

w Myszkowie z dnia 1 kwietnia 2021r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Myszków. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 

Projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Prawa i Porządku w Mieście. Opinia komisji jest pozytywna. 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zadano pytań. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/227/21 Rady Miasta w Myszkowie 

z dnia 1 kwietnia 2021r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Myszków.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata 

Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 
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NIEOBECNI (3) 

Daniel Borek, Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik 

 

e)Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu Usuwania Azbestu z terenu Gminy 

Myszków". 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 

Projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Prawa i Porządku w Mieście. Opinia komisji jest pozytywna. 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zadano pytań. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Programu Usuwania Azbestu z terenu Gminy 

Myszków".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata 

Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Daniel Borek, Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik 

 

f)Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Programu ochrony środowiska dla Gminy 

Myszków na lata 2023-2026 z perspektywą do 2030 roku". 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 

Projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Rozwoju, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Prawa i Porządku w Mieście. Opinia komisji jest pozytywna. 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zadano pytań. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Programu ochrony środowiska dla Gminy 

Myszków na lata 2023-2026 z perspektywą do 2030 roku".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata 

Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 
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NIEOBECNI (3) 

Daniel Borek, Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik 

 

g)Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie miasta Myszków, 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 

Projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Finansów i Budżetu. Opinia komisji jest 

pozytywna. 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zadano pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie miasta Myszków, 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata 

Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Daniel Borek, Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik 

 

h)Podjęcie uchwały w sprawie przekazania według właściwości petycji dotyczącej 

zwiększenia świadomości prawnej na temat transplantacji wśród lokalnej społeczności. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 31.03 bieżącego roku 

zarekomendowała uznanie, iż rada nie posiada kompetencji w zakresie żądania zgłoszonego 

w petycji, to jest zamieszczenia informacji na stronie internetowej urzędu lub w innych 

lokalnych środkach masowego przekazu na temat obecnego stanu prawnego w Polsce, 

regulującego pobieranie komórek tkanek i narządów od zmarłych osób w celu ich 

przeszczepienia i przekazanie według właściwości do burmistrza miasta celem rozpatrzenia.  

 

Zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania według właściwości petycji dotyczącej zwiększenia 

świadomości prawnej na temat transplantacji wśród lokalnej społeczności.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata 

Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Daniel Borek, Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik 

 

i)Podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 

w Myszkowie obręb Będusz. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 

Projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Finansów i Budżetu oraz Komisję Rozwoju, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście. Opinia komisji jest 

negatywna. 

Zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zadano pytań. 

Radny p.Tomasz Załęcki powiedział, że na temat mieszkań komunalnych rozmawialiśmy na 

dwóch komisjach, bardzo wyczerpująco, bo i półtorej godziny i godzinę. Dostał pan jasne 

stanowisko od wszystkich radnych i też ode mnie, że radni nie wyrażają zgody na sprzedaż 

działki. No i tak się zastanawiam, jaki sens jest ten punkt na dzisiejszej sesji i po co? 

Chciałbym tylko panu powiedzieć i poprosić pana o to, aby pan skorzystał z dofinansowania 

rządowego, jakim jest rządowy program mieszkań komunalnych. Ja tylko panu powiem, że na 

ten rok jest przewidziane niecałe 2 miliardy złotych na finansowanie mieszkań komunalnych 

dla gmin. Gminy na potęgę szukają pustostanów. Wszyscy z tego korzystają, to są niebywałe 

środki, 80% jest dofinansowanie. Mamy w Myszkowie działkę na Będuszu tą, którą chce pan 

dzisiaj sprzedać. Mamy działkę po schronisku dla zwierząt, która też ma przyłącze 

kanalizacyjne. To jest kolejna działka, gdzie możemy wykorzystać to pod budownictwo 

komunalne i mamy też dofinansowanie. Ja przypomnę, że w poprzednich latach, w 2014r., na 

cały kraj było bodajże 80 mln zł. W 2015r. było chyba 115 mln zł. To były środki, jakie 

wtedy państwo przeznaczało na budownictwo komunalne. Czasy się zmieniły. Państwo chce 

dofinansować mieszkania komunalne dla samorządów, daje na to środki, wszystkie gminy 

dookoła z tego korzystają garściami, składają wnioski. Każda gmina, która złoży wniosek 

dostanie, a pan by chciał, żeby radni na opak dali dzisiaj zgodę, żeby działkę sprzedać. 

Działkę, która jest w bardzo dobrym miejscu, przy budowanej galerii na Będuszu, przy 

obwodnicy, na której można postawić cztery czy pięć dużych mieszkań komunalnych i to na 

pewno nie będzie getto czy jakaś tam gorsza dzielnica. To będzie wspaniały teren 

mieszkaniowy, gdzie możemy to wykorzystać. Tym bardziej, że mamy takie możliwości. 

Tak, że proszę o przemyślenie. Rozumiem, że punktu się już wycofać nie da, ale jak coś, to 

zagłosujemy ponownie.  
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Radna p.Beata Jakububiec-Bartnik powiedziała, że przychyla się do wypowiedzi poprzednika 

radnego Załęckiego. Uważam, iż grunty w tamtym rejonie to tylko i wyłącznie wzrosną. Jest 

tam bardzo duża działka, powyżej 6000 m i uważam, że jako radni nie możemy dopuścić, aby 

przed powstaniem galerii handlowej, McDonald-a sprzedać te grunty za niższe kwoty 

i jesteśmy przeciw.  

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że dyskusję na ten temat toczyliśmy już 

dwukrotnie albo w zasadzie czterokrotnie, bo wcześniej był zamiar budowy na tym obiekcie 

z niewielką dotacją, był tylko milion złotych na ten cel mieszkań. Desygnujemy państwu tą 

uchwałę dlatego, że w dokumentach finansowych, które przygotowane są od kilku lat, 

Regionalna Izba Obrachunkowa wskazuje nam na konieczność pozyskania dochodu z tych 

majątków, które przez długi czas nie będą wykorzystane, a mogłyby stanowić dodatkowy 

dochód. To jest jakby główny argument, dlaczego ten punkt w dzisiejszych obradach jest. 

Nasza analiza pokazuje, że teraz jest najkorzystniejszy moment, żeby spróbować. Ja jeszcze 

raz podkreślam, że zgoda rady miasta nie przesądza o sprzedaży, bo może się okazać, że 

zderzymy się z rynkiem i że na przykład nie będzie chętnego na tą nieruchomość. Chcę 

również podkreślić, że mankamenty tej nieruchomości nie stanowią o takim wspaniałym jej 

zagospodarowaniu, jak tu pan radny Tomasz Załęcki powiedział. Natomiast ja powiem tak. 

Szanuję, że my się różnimy, natomiast to, co cenne w tej dyskusji, to słowa pani radnej, która 

przed chwilą powiedziała, że państwo, jako rada widzicie inny, lepszy moment dla uzyskania 

wyższych dochodów. Tak, jak się umówiliśmy na komisji pomimo, że zwyczajowo jest tak, 

że ja dopiero zlecam wycenę wtedy, kiedy mam zgodę rady miasta, zadeklarowałem państwu, 

że taką wycenę zrobię, ile by to mogło kosztować, a później być może, za jakiś czas na 

przykład, po powstaniu galerii na polach będuskich, wykonam taki operat szacunkowy 

jeszcze raz i zobaczymy czy te operacje będą się różnić, będą wskazywać na tą tendencję 

wzrostową i może się okazać, że to w tej dyskusji państwo macie rację. Ja jeszcze raz 

podkreślam. My nie mogliśmy postąpić inaczej wobec postępowania gminy przed Regionalną 

Izbą Obrachunkową. Dzisiaj państwa głosowanie będzie dla nas jakąś tam legitymacją do 

rozmów z regionalną izbą. 

Radna p.Iwona Skotniczna powiedziała, że popiera wypowiedź pana radnego Załęckiego. 

Wiemy o tym, że jest sprawa mieszkań na złym poziomie w Myszkowie. Możemy się ubiegać 

o środki na dofinansowanie. Zwraca się do mnie również osoba, która cały czas czeka na 

decyzję wykupu mieszkania. Ta osoba była na sesji, ma sytuację rodzinną trudną 

i chciałabym, żeby pan burmistrz coś w tym temacie się wypowiedział, ponieważ 

debatowaliśmy długo w poprzednich latach nad regulaminem, nad możliwością sprzedaży 

tych mieszkań dla mieszkańców, ustalaliśmy bonifikaty, dyskusje się toczyły, a sprawa do tej 

pory jest nierozwiązana. Bardzo proszę o parę słów w tym temacie.  

Radny p.Adam Zaczkowski powiedział, że krótko chce się odnieść do kwestii związanej 

z Regionalną Izbą Obrachunkową. Pan burmistrz tego argumentu używa po raz kolejny, na 

komisjach też to padło. Chciałbym zwrócić uwagę, że może to nie do końca jest kwestia 

sprzedaży tej nieruchomości, tylko generalnie planowania dochodów ze sprzedaży mienia. 

Może trzeba by się zastanowić czy te plany, które są przedstawiane w projekcie budżetu nie 

są zbyt wygórowane i dlatego nie ma potem realizacji na właściwym poziomie, czego czepia 

się Regionalna Izba Obrachunkowa. My powinniśmy analizować dochody też pod kątem 

racjonalności sprzedaży poszczególnych nieruchomości. Tak, jak przedmówcy mówili, my 

nie widzimy racjonalności w planie, pomyśle sprzedaży tej konkretnej nieruchomości. Jeżeli 

ona nawet dzisiaj tak, jak pan powiedział, nie jest atrakcyjna do zabudowy ze względu 

chociażby na to, że nie jest podłączona sieć kanalizacyjna, to w najbliższej perspektywie taka 
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szansa pewnie się pojawi ze względu na rozwój tego terenu, w różnym zakresie czy to ze 

strony strefy przemysłowej czy ze strony tych nowych inwestycji, które są realizowane przez 

podmioty prywatne, dzięki czemu teren na pewno tak, jak to pani radna Beata stwierdziła, 

zyska jeszcze na wartości, ale nie przesądzałbym tego i nie podkreślał też panie burmistrzu tej 

wypowiedzi, bo to był jeden z argumentów, który mówi o tym, że pewnie wartość 

nieruchomości wzrośnie, ale oprócz tego atrakcyjność dla wykorzystania i dla miasta też 

wzrośnie. Dzisiaj jesteśmy zdecydowanymi przeciwnikami sprzedaży, ale wcale nie jest 

powiedziane, że będzie inaczej, kiedy pan wykaże, że cena nieruchomości wzrośnie. 

Rzeczywiście od wielu lat dyskutujemy nad tym czy gmina posiada grunty na zabudowę 

budownictwa mieszkaniowego, którego brakuje. Pan to też podkreśla na każdym kroku, 

chociażby w aspekcie, który poruszyła pani radna Skotniczna, że nie chce pan sprzedawać 

mieszkań gminnych mieszkańcom, którzy z takim wnioskiem występują, bo mówi pan, że 

tkanki jest za mało. No to budujmy tę tkankę i wykorzystujmy możliwości, które mamy. 

Pozbywanie się gruntów na pewno nie służy takim planom. 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że tylko doda w kwestii tego mieszkania, 

sprzedaży, że to chodziło tylko w szczególnie uzasadnionych przypadkach, nie żeby 

pozbywać się tej tkanki na bieżąco, tak, jak pan radny powiedział. Powtarzam, że czasem 

trzeba spojrzeć sercem, nie tylko prawem. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 

w Myszkowie obręb Będusz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (14) 

Magdalena Balwierz, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir 

Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, 

Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Robert Czerwik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Daniel Borek, Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały nie został przyjety. 

 

j)Podjęcie uchwały   w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 

Powiatowej Policji w Myszkowie. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały wszyscy radni otrzymali. 

Projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Finansów i Budżetu. Opinia komisji jest 

pozytywna. 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Nie zadano pytań. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej 

Policji w Myszkowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Małgorzata 

Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (3) 

Daniel Borek, Sławomir Dymczyk, Norbert Jęczalik 

 

Do punktu 7. 

Informacja na temat interpelacji złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym interpelacje zostały 

złożone przez radnych p.Tomasza Załęckiego (3), p.Adama Zaczkowskiego (1). Interpelacje 

oraz odpowiedzi zamieszczane są w informatorze e-sesji oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

Do punktu 8. 

 Wnioski i oświadczenia radnych. 

Radna p.Beata Pochodnia powiedziała, że chciałaby prosić o zamontowanie znaków 

drogowych określających pierwszeństwo przejazdu na skrzyżowaniu dróg Rynek i Królowej 

Jadwigi jadąc od strony Zawiercia oraz na skrzyżowaniu ulic Cmentarnej i Rolnej. To są dwa 

takie miejsca, gdzie w tej chwili, jeśli ktoś nie wie, to niestety nie będzie wiedział, jak się 

poruszać.  

Radny p.Dominik Lech powiedział, że ma takie pytanie, bo buduje się nam duże centrum 

handlowe na polach będuskich i tam ta część chodnika, która prowadzi do Będusza jest 

zdewastowana, zniszczona, kawałek przy rondzie tam nasypują ziemię. Czy my wiemy, co 

będzie z tą częścią, gdzie tamtą ziemię wywożą, bo tam podnosi się poziom wody, już jakieś 

płyty postawili? Czy chociaż ta część chodnika będzie jakoś naprawiona, wyremontowana, 

żebyśmy tego przypilnowali, żeby nie było tak, jak z ulicą Jesionową, gdzie ludziom odcięli 

drogę do najbliższego przystanku i muszą chodzić 2 km dalej tak naprawdę. Czy coś w tym 

temacie wiemy?  

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy to chodzi koło ronda czy też ten teren koło 

rozdzielni gazu?  

Radny p.Dominik Lech odpowiedział, że koło ronda. Tam już, jak deszcz napada, to podnosi 

się poziom wody. Jakieś płyty tam położyli, ale wiadomo mamy rok szkolny. 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że interweniował w starostwie z myślą właśnie 

o młodzieży, dojściu, ta ścieżka jest cała rozjechana.  
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Radna p.Beata Jakubiec- Bartnik powiedziała, że na moście przy ulicy Mrzygłodzkiej została 

wymieniona tablica na tablicę prawidłową i z tego wynika, że tam został milion złotych 

z środków zewnętrznych. Chciałabym się dowiedzieć na co ten milion złotych został 

przekazany, na jaką inwestycję?   

Radna p.Iwona Skotniczna powiedziała, że temat, o którym będzie w tej chwili mówiła, to 

pamięta, że w którejś kadencji na ten temat już mówiła, ale chciałaby państwa i pana 

burmistrza prosić, żeby się wszyscy zastanowili nad takim problemem. Dużo żywności 

zostaje, w jakiś sposób po świętach czy w ogóle, ludzie nie wiedzą co z tym zrobić. Kiedyś 

mówiłam, żeby na przykład jakąś lodówkę w mieście czy jakieś pomieszczenie 

wygospodarować i tam żeby tą żywność składać. Teraz w okresie po świątecznym dużo było 

informacji w telewizji, że powstały jadło dzielnie lub społeczne lodówki. Polega to na tym, że 

mieszkańcy w pojemnikach zamykanych, przynoszą żywność, która im pozostała i osoby, 

które są w potrzebie w danym momencie, taką żywność pobierają. Wydaje mi się, że w dobie, 

gdzie niszczy się bardzo dużo żywności, byłoby to bardzo korzystne dla osób posiadających 

i tych nie posiadających możliwości życia na odpowiednim poziomie. Więc bardzo proszę. 

Wiem, że w wielu miastach, na przykład ostatnio, nie pamiętam, jaka miejscowość, ale tam 

było 17 takich punktów uruchomionych. Jest to pomocne i cały czas ludzie przynoszą i są od 

razu pobierane. Oczywiście mówimy o żywności, która się nadaje do spożycia, nie jakaś taka 

przeterminowana.  

Radny p.Dominik Lech (ad vocem) powiedział, że też kilka lat temu właśnie ten temat 

zgłaszał, tych lodówek. Problem z tego, co pamiętamy, był z Sanepid-em, że to musi być 

hermetycznie zapakowana żywność. Też jestem za tym, żeby można było u nas w mieście 

takie właśnie lodówki dla potrzebujących postawić, bo ta żywność jednak się marnuje. 

Radna p.Zofia Jastrzębska powiedziała, że chciała panu burmistrzowi przypomnieć 

o zamontowaniu lustra przy wyjeździe z ulicy Cmentarnej na ulicę Królowej Jadwigi. 

Chciałam zaapelować do pana, żeby podjął pan działania poprawy nawierzchni na drodze 

dojazdowej do przystanku PKP w Mrzygłodzie. 

Radny p.Tomasz Załęcki wypowiedział się odnośnie lodówek w mieście. W miastach 

ościennych takie lodówki funkcjonują i w Zawierciu i wiem, że w Częstochowie. Natomiast 

mam takie pytanie czy dałoby się u nas, jest miejsce koło tego budynku byłego PKS-u, 

naprzeciwko jest taki domek mały tej herbaciarni, gdzie to stowarzyszenie wynajmuje. Tam 

jest takie miejsce przy schodach, gdzie można byłoby taką lodówkę postawić. Jest tam prąd 

i to jest chyba dobre miejsce, takie komunikacyjne panie burmistrzu. Takie pytanie czy 

byłaby taka wola z pana strony, żeby takie miejsce przeznaczyć na taką lodówkę?  

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że przypomina, że w tym punkcie pan burmistrz nie 

ma obowiązku odpowiadania na wnioski i oświadczenia, ale widzi, że skrzętnie zapisuje pan 

burmistrz, więc dostaniemy odpowiedź. Ja jeszcze w tym punkcie chciałem dodać. Po 

pierwsze to podziękować panu Tomaszowi Załęckiemu. Panie Tomku za interwencję 

w WIOŚ, że wiemy mniej więcej tak odnośnie tych zapachów i zanieczyszczenia rzeki Warty. 

Dziękuję panu burmistrzowi za podjęcie decyzji o przekazaniu, że miasto będzie skłonne 

dołożyć do ulicy Wolności. Myślę, że radni by to wszyscy poparli. Informuje koleżanki 

i kolegów radnych, że w Biurze Rady, jeśli by państwo chcieli się zapoznać, wpłynął wniosek 

o wypełnienie ankiety przez radnych. Kto z państwa radnych będzie zainteresowany, to 

prześlemy na jego adres mailowy.  
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Do punktu 9. 

Zamknięcie obrad sesji.  

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że przypomina państwu radnym, że do dnia 

30.04.2023r. należy złożyć oświadczenie o swoim stanie majątkowym według stanu na dzień 

31.12.2022r. Pismo w tej sprawie oraz druk oświadczenia majątkowego znajdą państwo 

w informatorze e-sesji, można ten druk dostać również w Biurze Rady Miasta. Informuję, że 

kolejna planowania sesja odbędzie się 11.05. br. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta w Myszkowie zamknął 

obrady LXI sesji Rady Miasta w Myszkowie. 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miasta w Myszkowie 

Jerzy Woszczyk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Sylwia Cygan 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


